
تاکید فرماندار نجف آباد بر تدوین برنامه  های ویژه برای تحقق شعار سال ۱۴۰۳
موسی مباشری معاون استاندار و فرماندار ویژه شهرستان نجف آباد در جلسه قرارگاه ویژه شعار  رضارضایی/گروهاستانها

news@ naslefarda.net سال ۱۴۰۳ بر همکاری جدی کلیه ادارات و دستگاه های اجرایی شهرستان نجف آباد در زمینه
عملیاتی نمودن شعار امسال تاکید و خواستار تدوین یک برنامه جامع در شهرستان نجف آباد 
شد. در این جلسه پس از ارائه نقطه نظرات اعضاء مقرر شد کلیه ادارات و دستگاه های اجرایی برنامه پیشنهادی خود را برای تحقق 

شعار سال ۱۴۰۳ »جهش تولید با مشارکت مردم « ظرف یک هفته به فرمانداری شهرستان ارسال نمایند.
در پایان این جلسه مباشری از کلیه ادارات و دستگاه های فرهنگی شهرستان خواست تا در زمینه فرهنگ سازی و تبیین موضوع، 

برنامه هایی را ارائه و اجرا نمایند .
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تقدیر و تشکر از مدیر تجاری 
مخابرات منطقه مرکزی 

رضوانداوودی/گروهاستانها 
news@ naslefarda.net

داود زارعیــان معاون تجاری وخدمات مشــتریان 
مخابرات ایران با ارسال نامه ای از مجتبی سجادی 
مدیر تجاری مخابرات منطقه مرکزی به جهت تلاش 
های شبانه روزی و مجدانه در راستای دسترسی به 
فیبر نوری استان تشکر و قدردانی نمود.به گزارش 
روابط عمومی مخابرات منطقه مرکزی، در مراسمی  
با حضور مدیر منطقه و مدیران و کارکنان  به پاس 
تلاش های مجدانه مدیر تجاری  با اهداء لوح تقدیر 

از نامبرده تشکر و قدردانی به عمل آمد. 

 انضباط ترافیکی با طرح برخورد
با موتورسواران متخلف

نسلفردا:جانشــین پلیس راهنمایی و رانندگی 
استان مرکزی از اجرای طرح برخورد با موتورسواران 
متخلف با هدف انضباط بخشی به رفتار های ترافیکی 
خبر داد و گفت: ایــن افراد به صــورت ناخودآگاه 
مرتکب تخلفاتــی از جمله عبــور از محل ممنوع، 
عبور از پیاده راه و مخدوش شــدن پلاک می شوند 
که ممکن است حادثه ساز شود. سرهنگ آشوری 
افزود: پلیس اســتان در سراسر اســتان به ویژه در 
مرکز استان در هسته مرکزی به صورت جداگانه در 
پیاده راه امیرکبیر به عنوان محلی امن برای عابرین 
پیاده که معضلی برای عابرین پیاده شده، طرح های 
ضربتی لحاظ شده است تا این موتورسواران پایش 
شوند.او افزود: در برخی معابر از جمله بلوار جهانپناه، 
پامچال، خیابان طالقانی، شهدای صفری طرح هایی 
به صورت جداگانه و در زمان های مشخص در نظر 
گرفته می شود و با موتورسواران متخلف برخورد لازم 

صورت خواهد گرفت. 

توزیع 850 تن آسفالت در 
محورهای حاشیه ای تقاطع 
غیرهمسطح امام خمینی)ره(

نسلفردا:ســازمان عمران و بازآفرینی فضاهای 
شهری شهرداری اراک به منظور بهسازی و مرمت 
محورهای حاشــیه ای تقاطع امام خمینی)ره( در 
هفته جاری اقدام به توزیع ۴9۰ تن آســفالت کرده 
که با مجموع اقدامات هفته گذشته حدود 85۰ تن 
آســفالت تا به امروز در محدوده مذکور مورد توزیع 
قرار داده است.تقاطع غیرهمسطح امام خمینی)ره( 
سال گذشته با سیزده هکتار وسعت و توزیع حدود ده 
هزار تن آسفالت توسط شهرداری جهت بهره برداری 

شهروندان فهیم اراکی مورد افتتاح قرار گرفت.

استان مرکزی

توان بازدارندگی مانع تقابل سخت با ایران شده است
آیسانسناییفر/گروهاستانها

news@ naslefarda.net  
فرمانده ارشد نظامی ارتش در خراسان جنوبی گفت: 
اکنون به این توانمندی، اقتدار، توان رزم و بازدارندگی 
رســیده ایم که هیچ کشــوری یارای مقابله سخت با 

جمهوری اسلامی ایران را ندارد.
به گزارش خبرنگار نسل فردا ، امیر سرتیپ دوم ستاد 
جلیل شــاطری در جمع خبرنگاران که به مناســبت 
گرامیداشت 29 فروردین روز ارتش برگزار شد گفت: 
با اشاره به  اهداف جمهوری اسلامی ایران کار دفاعی، 
ســاخت تجهیزات، موشــک های دور برد، سلاح های 
نقطه زن و دوربرد برای حفظ اقتدار نظام و بازدارندگی 

کشور است.
وی گفت: اکنون از تجهیزات برای بازدارنگی استفاده 
می کنیم و از آن علیه هیچ کشوری استفاده نمی کنیم 
مگر رژیمی مانند اسرائیل که پاسخ تنبیهی حق شان بود.
فرمانده قرارگاه عملیاتی لشکر ۳۰ ارتش تصریح کرد: 
انتظار داریم رسانه ها بیشــتر به تبیین اقدامات ارتش 
بپردازند، اقداماتی که باعــث افزایش اقتدار جمهوری 

اسلامی ایران شده است.
وی گفت: نیروهای مسلح کشــور ولایی و ولایتمدار 
هستند، حرفشــان را فقط از لسان مبارک مقام  معظم 
رهبری می شــنوند و تابع اوامر معظم له بوده، هستیم 
و خواهیم بود لذا همیشه همانند یک دژ مستحکم در 
برابر دشمنان ایستاده و خواهیم ایستاد که همین عامل 

اقتدار ما شده است.
امیر شــاطری تاکید کرد: آنچه باعث نمایان شــدن 
این جایگاه شــده خون شهدا، اســتقامت ایثارگران، 
صبوری جانبازان و همت خانواده های شهدا، جانبازان و 

ایثارگران است که رونق روزافزون به همه امور بخشیده 
است لذا خدا را شاکریم در این مسیر حرکت می کنیم.

وی در ادامه از اجرای ۱2 برنامه شاخص در 29 فروردین 
»روز ارتش جمهوری اســلامی ایران و گرامیداشــت 
حماسه آفرینی های نیروی زمینی« در استان خبر داد و 
افزود: بازخوانی این روز نشانگر این است که ارتش بعد از 
۴5 سال از عمر با برکت انقلاب اسلامی همچنان هر سال 

با اجرای مراسم رژه چند اقدام مهم را انجام می دهد.
فرمانده ارشــد نظامی ارتش در خراسان جنوبی گفت: 
تجدید بیعت با آرمان های امام راحل از دلایل برگزاری 
رژه است چراکه ایشان حامی ارتش جمهوری اسلامی 
ایران بودند و روز 29 فروردین را به نام ارتش ثبت کردند.

وی ادامه داد: زمانی که عده ای به فکر اضمحلال ارتش 
بودند، اگر امام خمینی )ره( از ارتش حمایت نمی کرد 
به یقین بعد از ارتش دنبال روحانیت و ســپس مردم 
می رفتند و انقلاب اسلامی به پیروزی نمی رسید یا ادامه 
نداشت. امیر شاطری تجدید بیعت با مقام معظم رهبری 
و شهدا را از دیگر اهداف برگزاری رژه روز ارتش برشمرد 
و گفت: 29 فروردین بازخوانی اقتدار هشت سال دفاع 
مقدس در برابر استکبار جهانی است پس لازم و ضروری 
بوده که هر سال این روز را پرقدرت تر و با صلابت تر از 

سال گذشته گرامی بداریم.
وی با بیان اینکه ارتش جمهوری اســلامی ایران یک 
ارتش معنویــت محور با آموزش هــای ایرانی، انقلابی 
و اسلامی اســت یادآور شــد: امروز تجهیزات ما بومی 
و اکثر آنها ساخت خودمان در کشــور است لذا اگر به 
آموزش های خود متکی نبودیم الان روش جنگیدن ما 

مانند سایر کشورها بود.
فرمانده قرارگاه عملیاتی لشــکر ۳۰ ارتش با تاکید بر 

اینکه استفاده از سلاح های بومی و آموزش های داخلی 
باعث ســردرگمی دشمن شده اســت افزود: راهبرد و 
تاکتیک ما بر مبنای آموزش های داخلی و برای حفظ 
منافع ملی اســت و امروز باید با افتخار اعلام کنیم که 
با همه محدودیت ها و مشــکلات، متکی بر تجهیزات 

داخلی هستیم.
توان بازدارندگی مانع تقابل سخت با ایران شده است

وی گفت: اجرای مراسم رژه در سایر شهرستان ها، دیدار 
با نماینده ولی فقیه در خراسان جنوبی، عملیات سقوط 
آزاد چتربازان ارتش و ارائه خدمات بهداشتی، پزشکی 
و رفاهی به مردم شهرستان ها در قالب قرارگاه جهادی 

صیاد شیرازی از جمله برنامه های روز ارتش است.
امیر شــاطری افزود: طــی 2 روز اقدامات پزشــکی، 
دندانپزشــکی، امور ســاختمانی، عمرانی، خدماتی، 
فرهنگی، فنی و بسته های حمایتی در میاندشت درمیان 
و به صورت رایــگان با همکاری برخی دســتگاه های 

اجرایی انجام می شود.
وی با اشاره به بخشی از اقدامات انجام شده در یک سال 
گذشته تصریح کرد: یکی از برنامه های اصلی ما حضور 
مقتدرانه در مرزهای کشــور اســت که در این زمینه 
قرارگاه عملیاتی لشــکر ۳۰ ارتش سه استان خراسان 
رضوی، خراســان جنوبی و سیســتان و بلوچستان را 
برعهده دارد و به نحو احسن از مرزها نگهداری کرده ایم.

فرمانده ارشــد نظامی ارتــش در خراســان جنوبی، 
آبرسانی به برخی روستاها و شهرهای استان و حضور در 
برنامه های فرهنگی متعدد را از دیگر اقدامات عنوان کرد 
و گفت: همچنین بیش از ۱۰ هزار میلیارد ریال اعتبار 

وارد استان کردیم.
وی با بیان اینکه 2۶۴ واحد مسکونی با اعتبار پنج هزار 

میلیارد ریال در بیرجند در حال ساخت است اظهار کرد: 
احداث پادگان در شهرســتان های قاینات و نهبندان، 
کاشت درخت با کمک خیران، اشــتغالزایی برای 2۰ 
خانوار با خرید احشام، احداث قرارگاه مجتمع مهارت 
آموزی با همکاری فنی و حرفه ای و تامین تجهیزات با 
۱2 رشته مهارتی، راه اندازی باشگاه بدنسازی و سالن 

تیراندازی برای استفاده عموم از دیگر اقدامات است.
امیر شاطری در پاسخ به پرسشی درباره اقدام تنبیهی 
سپاه پاسداران علیه مواضع نظامی رژیم صهیونیستی 
گفت: با توجه به نحوه تشــکیل اسرائیل، یکی از عمده 
اختلاف های ما با این رژیــم اختلافات مذهبی در برابر 
صهیونیسم اســت لذا یکی از دشــمن های اصلی ما 

محسوب می شود.
وی افزود: ما به اســرائیل حمله نکردیم بلکه این رژیم 
با عملکرد خودش خواست چون تجهیزات جمهوری 
اسلامی ایران جنبه بازدارندگی دارد اما زمانی که نیاز 

باشد از آن استفاده می کنیم.
فرمانده قرارگاه عملیاتی لشــکر ۳۰ ارتش گفت: زیاد 
مماشات شد از طرفی شهدای زیادی هم تقدیم کردیم، 
این اقدام برای اســرائیل نیاز بود و مهمتر اینکه 2 هزار 

و 5۰۰ کیلومتر تا سرزمین های اشغالی فاصله داریم و 
کشورهای دیگر فکر می کردند ما نمی توانیم.

وی اضافه کرد: از آنجایی که آموزش ها و سلاح هایمان 
بومی اســت، روش جنگیدن نیز برای ما بود لذا طرف 
مقابل نمی دانست روش مقابله ای چیست در حالی که از 
اکثر نقاط ایران موشک پرتاب شد و این به معنای دفاع 

همه جانبه و گسترده است.
امیر شــاطری گفت: پهپادهای ایــران گنبد آهنین را 
گیج کرده بودند و به خاطر پایین آوردن اهمیت کار به 
دروغ می گویند پهپادها را خنثی کردند، ابتدا پهپاد و در 

لابه لای آن موشک فرستادیم.
وی اضافه کرد: پیام اقدام دفاعی این بود که اســرائیل 
و آمریکا دورترین نقطه یا نزدیک ترین نقطه باشد این 
توان را داریم تا شــما را بزنیم، توان و تاکتیک داریم و 

آموزش های ما بر آموزش های شما می چربد.
فرمانده ارشد نظامی ارتش در خراسان جنوبی با بیان 
اینکه چه قدرت، افتخار و اقتداری بالاتر از این هست؟ 
گفت: جمهوری اســلامی ایران با تجهیزات، آموزش، 
ســلاح، اقتدار و شــجاعت بومی حمله کرد و هیمنه 

اسرائیل و آمریکا را در هم ریخت.

فرمانده قرارگاه عملیاتی لشکر ۳۰ ارتش:
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آیین کلنگ زنی و آغاز عملیات اجرایی دو پروژه گردشــگری و 
سرمایه گذاری شهرداری منطقه چهار همدان با حضور مدیران 

شهری همدان برگزار شد.
سید مسعود حسینی، شهردار همدان در آیین کلنگ زنی و آغاز 
عملیات اجرایی دو پروژه گردشگری و سرمایه گذاری در شهرداری 
منطقه چهار همدان، اظهار کرد: طی چند روز اخیر پروژه هایی را 
تقدیم همشهریان کردیم که خارج از اهمیت پروژه، نمود رویکرد 

سیاست گذاری و گفتمانی در مدیریت شهری را دارد. 
وی بیان کــرد: چند روز پیــش زمین فوتبالی در منطقه ســه 
شهرداری همدان احداث شــد که فارغ از اجرای پروژه، موضوع 
نشاط اجتماعی و توجه به زیرســاخت ها در کاهش آسیب های 

اجتماعی موثر بوده است.
شــهردار همدان با بیــان اینکه ایــن دو پــروژه  آغازگر تحقق 
شعارهاســت، عنوان کرد: در ابتدای دوره مدیریت شــهری و 
سیاست گذاری شــورای شــهر، یکی از اصلی ترین موضوعات، 
فاصله گرفتن از خام فروشی و فروش قطعات زمینی بوده که قبلا 

وجود داشته است. 
وی با بیان اینکه توجه به ارزش افزوده به عنوان حلقه مفقوده  در 
حوزه سرمایه گذاری، رویکرد شهرداری و شورای شهر بوده است، 
گفت: این حلقه مفقوده زیربنای اقتصادی ماست که رهبری هم در 
نامگذاری امسال مجدد تاکید به اقتصاد با مشارکت مردم داشتند؛ 
البته این به معناي این نیست از ســایر حوزه ها غافل باشیم ولی 
اهمیت اقتصاد به گونه ای است که بالاخره باید پول باشد تا به سایر 

موضوعات فکر کرد.
حسینی با بیان اینکه حوزه مدیریت شــهری اگر امروز به حوزه 
سرمایه گذاری و گردشگری رسیده در راستای اهمیت موضوع 
بوده است، ادامه داد: احســاس می کنیم قدم های خوبي در این 
زمینه برداشته شده اما تا مقصد فاصله بسیار است، هرچند مسیر 
درستی در پیش گرفته شــده و این موضوع مدیون بخش مالی 

شهرداری است که کمک داده اند.
وي با بیان اینکه در حال حاضر ۱5 میلیارد تومان ارزش افزوده 
شهرداري است؛ اما ماهي ۱5۰ میلیارد تومان باید هزینه کرد و 
شهر را بدون پروژه هاي عمراني، نگه داشت ادامه داد: این مسئله 
نشان مي دهد همکاران ما در شهرداري زحمات زیادی باید بکشند 

تا شهر را اداره کنند.
شهردار همدان با بیان اینکه ابتداي کار زیرساخت های اقتصادی 
و مالی شهرداری درست شده و وقتي موضوع خزانه داري را ایجاد 
کردیم، قدم هاي درستي برداشته شد، گفت: ابتدا مدیریت منابع 
و مصارف هزینه در شهرداري پیگیري مي شود تا در ادامه به نکات 

اصلي موجود برسیم. 
سرمایهگذاری،اصلیترینرویکردشهرداریاست

وي با بیان اینکه بــا ادامه رویکرد موجود شــاید چند 
ســال دیگر موضوع هزینه های جاری و سرمایه اي جابه جا شود، 
افزود: امروز که حدود ۶۰ درصد هزینه های عمرانی و ۴۰ درصد 
هزینه های جاری شهرداری را داریم، اگر بر مبنا و روال معمولي 
راه طي شود، در چند ســال آینده برعکس خواهد شد و میزان 
پروژه های عمراني و مبلغ آن کم خواهد بود که باید در این راستا 

به موضوع سرمایه گذاری توجه کرد. 
حســیني با تاکید بر اینکــه توجه به ســرمایه گذاري به عنوان 
اصلي ترین رویکرد ما در حوزه تامین منابع مالي براي شهرداری 
و شورای شــهر حائز اهمیت اســت، گفت: باید ملکه ذهن همه 
ما شود که اگر قرار است سرمایه گذاری شــکل گیرد، ابتدا باید 
ذهن مسئولان سرمایه پذیر باشند، یعني ابتدا رویکرد مسئولان 
به سرمایه گذاري باشــد و بعد فرآیندها را آماده کنیم چراکه اگر 
ذهن آنها آماده نباشد، فرآیند را نمي توان طي و زیرساخت ها را 

اجرا کرد.
وي با بیان اینکه پروژه هاي شهرداري منطقه چهار آغاز موضوع 
سرمایه گذاری است، خاطرنشان کرد: امسال خبرهای خوبی در 
حوزه سرمایه گذاري در شــهرداري خواهیم داشت که مي توان 
گفت در منطقــه »دو« و »چهار« تعداد زیــادی از زمین ها را به 

فراخوان خواهیم گذاشت.

شهردار همدان با بیان اینکه با سرمایه گذاران، انبوه سازان و کساني 
که در حوزه ساختماني فعالیت دارند، مذاکراتي شده تا مشارکتي 
داشته باشــند، گفت: ما نیز تا جایي که قانون اجازه دهد زمینه 
سودآوري را براي ســرمایه گذاران فراهم خواهیم کرد تا موضوع 

سرمایه گذاری شکل گیرد.
وي با اشاره به اینکه در حال حاضر پارک آبي همدان به فراخوان 
گذاشته شده است، افزود: فراخوان شرکت در سرمایه گذاري این 
پروژه انجام شده که امیدوارم استقبال صورت گیرد و سرمایه گذار 

ورود کند.
ســرمایهگذاری،اصلیترینرویکردشهرداری

است25هزارمیلیاردتومانآوردهبرایشهر
حسیني با بیان اینکه امســال در حوزه هاي مختلف ساختمانی 
شاهد فراخوان  سرمایه گذاري خواهیم بود ،گفت: تقریبا قرار ما با 
مدیریت استاني بر این اســت که چیزی حدود ۱5 پروژه را برای 

شهر تعریف کردیم تا طي سال های آینده حدود 25 هزار میلیارد 
تومان برای شهر آورده داشته باشد.

وي با تاکید بر توجه بــه موضوع ســرمایه گذاري در همدان به 
عنوان اولویت و نیاز شهر افزود: امیدواریم رسانه ها در این حوزه 
مسئولان را یاری کنند و مردم نیز مشارکت داشته باشند.شهردار 
همدان با بیان اینکه گردشــگري یکي از موضوعات مهمي است 
که به نوعي موضوع سرمایه گذاری هم محسوب مي شود، گفت: 
در حوزه سرمایه گذاری و گردشــگری همراهي قابل توجهي در 
شورا و شــهرداري وجود دارد و اقدامات به خوبی در این زمینه 

پیش مي رود.
وي با بیان اینکه به دنبال این هســتیم موضوع گردشــگری و 
سرمایه گذاري را با هم پیش ببریم عنوان کرد: در حوزه گردشگری 

شاید پروژه های موجود بالغ بر ۳۰۰ میلیارد تومان است.
حســیني بیان کرد: سیاســت  شــهرداري بر این اســت که به 

زیرساخت هاي گردشگري کمک کند چرا که احساس مي کنیم 
شهرداري نهاد قدرتمندي است که در کنار سیاستگذاری های 

کلان که انجام می شود، آن را باید شکل داد.
وي با تاکید بر اینکــه فعالان حوزه گردشــگري کمک کنند تا 
گردشگري همدان اقتصادي شــود، گفت: اقداماتي که در حوزه 
خیابان بوعلي و اکباتان انجام شده و امسال خیابان شهدا و بازار 
را داریم و گذر تاریخي و خانه هاي واجــد ارزش و... همه در این 

راستا بوده اند.
شهردار همدان با بیان اینکه ســاختمان اداری را تبدیل به بوم 
گردی کردیم و بودجه اي تعریف کردیم که تقدیم مردم همدان 
خواهد شــد، گفت: این در حوزه فراهم کردن زیرســاخت هاي 

گردشگري حائز اهمیت است.
وي خاطرنشان کرد: در حوزه سرمایه گذاري و گردشگري احساس 
مي کنیم مسیر درستی را طي کرده ایم و با تمام توان در این حوزه 
قدم خواهیم گذاشت و امیدواریم نتیجه اش برای مردم همدان 

خیر باشد.
ســرمایهگذاری،اصلیترینرویکردشهرداری
استسرمایهگذاریبامشارکتبخشخصوصی

براینخستینبار
مدیر شــهرداری منطقه چهار همــدان اظهار کــرد: دو پروژه 
گردشگری و سرمایه گذاری را در منطقه چهار داشتیم که یکی 
تملک و احداث ساختمان گردشگری به ارزش بالغ بر 5۰ میلیارد 
ریال بوده و دیگری احداث ساختمان تجاری مسکونی با مشارکت 

بخش خصوصی به ارزش بالغ بر 8۰۰ میلیارد ریال است.
 علی طهماسبیان با اشاره به اینکه زمینی در شهرک فرهنگیان 
بود که نخستین بار با مشــارکت بخش خصوصی ورود کردیم و 
سرمایه گذاری اتفاق افتاد، گفت: قرار است سرمایه گذاری ۳ هزار 

متر مربع اجرایی شود.
وی بیان کرد: با تغییر کاربری ارزش افزوده ایجاد شد و همزمان 
اقدام به مشارکت داشتیم و ارزش افزوده دیگری به آن اضافه شد 
تا خوشبختانه آن تاکیدی که شــورای شهر و شهردار داشتند را 

جامه عمل بپوشانیم و به نوعی از خام فروشی جلوگیری کردیم. 
مدیر شهرداری منطقه چهار با بیان اینکه همزمان با کلنگ زنی 
ساختمان تجاری و مسکونی، اقدامات عمرانی را خواهیم داشت 
گفت: این ساختمان هشت سقف تجاری مسکونی دارد که 8۰۰ 

میلیارد تومان سرمایه گذاری در گام اول انجام شده است.
وی بیان کرد: طبق اجرای پروژه های شهرداری، تعدادی قراردادها، 
مزایده ها و مناقصه ها آماده است و اگر بخواهیم کاری شروع کنیم، 
سریع انجام می شود ؛اما این نوع ســرمایه گذاری تاکنون اتفاق 
نیفتاده بود و برای نخستین بار اســت قراردادها با تایید شورا به 
ثمر نشست.طهماســبیان با بیان اینکه پروژه ایستگاه راهنمای 
گردشگری نیز به توصیه شورای شهر و پیگیری کمیسیون مربوطه 
انجام شد، خاطرنشان کرد: تاکید بر این بود در ورودی های شهر 
همدان بتوانیم ایستگاه راهنمای گردشگر داشته باشیم که این 
مهم در ورودی جاده کرمانشاه نیز اتفاق افتاده اما هنوز بهره برداری 

لازم از آن صورت نگرفته است.
وی بیان کرد: با توجه به تاکیدات شــورای اســلامی شهر این 
دفتر گردشگری را در ورودی شــهر به سمت فرهنگیان مدنظر 
قراردادیم که حدود 25۰ متر زمین را به این فضای موجود با طرح 

و استانداردهای لازم، اختصاص می دهیم.

شهردار همدان در آیین آغاز عملیات اجرایی دو پروژه گردشگری و سرمایه گذاری در منطقه چهار مطرح کرد:

25هزار میلیارد تومان آورده برای شهر طی تعریف 15 پروژه

آزادسازی ضلع غربی خیابان مسجد حضرت امیرالمؤمنین)ع( شهر حمیدیا
شــهردار حمیدیا  از آزادســازی فــاز 2 خیابان مســجد حضرت  زهرهامامی/گروهاستانها

news@ naslefarda.net امیرالمؤمنین)ع( شهر حمیدیا خبر داد.شــهردار حمیدیا گفت: فاز
نهایی آزادسازی  خیابان مسجد حضرت امیرالمؤمنین)ع(که از شروع 
دوره ششم شورای اسلامی شهر حمیدیا در دستور کار قرار داشت، با همراهی شهروندان و به منظور کاهش بار 
ترافیکی منطقه اجرا شد.شهردار حمیدیا خاطر نشان کرد: این پروژه با مساحت ۱۰5۰ مترمربع و هزینه تملک 
بالغ بر ۱۶ میلیارد تومان در دست اقدام اســت . وی افزود:  جاجایی تیر های برق و تاسیسات و سنگ جدول و 

آسفالت در دستور کار شهرداری قرار دارد و به زودی اجرا می شود.


